
Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Tak. Dzień dobry, witam Państwa na dzisiejszej Komisji. Otwieram nasze obrady. Jesteśmy  

w troszeczkę zmienionym składzie, ale wszyscy już się tutaj znamy. Ja jestem Grzegorz 

Kołodziejczyk, przejąłem funkcję Przewodniczącego Komisji. Myślę, że nie będzie gorzej. Postaram 

się, żeby tak było. Pierwszy punkt 1, otwarcie posiedzenia, mamy za sobą. Porządek obrad.  

W punkcie 3 mamy przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu w dniu  20 

września 2022. Protokół był do wglądu. Czy Państwo macie jakieś uwagi do tego protokołu? Nie ma 

uwag, ok. Przechodzę do następnego punktu. Może ja teraz bym zaproponował zmianę, ponieważ 

miał być w punkcie 4  Pan Jan Cofała, ale może dojdzie do nas, to może byśmy zaczęli od tych 

punktów oświatowych, Pani Dyrektor. W ogóle to tak się zagalopowałem, witam serdecznie Panią 

Dyrektor MCO, Pana Prezydenta, witam wszystkich Radnych, Pana Wiceprzewodniczącego, Panią 

Agnieszkę. To może byśmy zaczęli... Panią Przewodniczącą. Panią Przewodniczącą, oczywiście, 

Rady Miasta (niewyraźnie). Mamy punkt 5, Pani Dyrektor, zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały numer 150... 

Radna Barbara Konieczna 

Ale musimy przegłosować. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Porządek obrad? Zmianę. Zmianę. To taka zmiana wielka jest, dobrze. Czyli proponuję punkt  

4 przenieść jako punkt ostatni przed sprawami bieżącymi i wolne wnioski, czyli punkty 4  byłby  

w  7. Witam Pana Radnego. Kto z Państwa jest za? Jednogłośnie, dziękuję. Przechodzimy do punktu 

5, zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały numer  0150/27/596/09  Rady Miasta 

Tychy z dnia  29 stycznia 2009 roku w sprawie przyjęcia regulaminu wynagradzania nauczycieli  

w szkołach i placówkach, dla których organem prowadzącym jest miasto Tychy. Oddaję  głos Pani 

Dyrektor Gnacik. 

Dyrektor Miejskiego Centrum Oświaty w Tychach Dorota Gnacik 

 Szanowni Państwo, uchwała wprowadza dwie zmiany w dotychczasowym regulaminie. Pierwsza to 

wprowadzenie dodatku dla nowej funkcji, jaka pojawiła się, funkcji mentora, który będzie opiekował się 

nauczycielami realizującymi staż. Wprowadzamy to w kwocie 120 złotych miesięcznie. I jednocześnie 

analogiczna funkcja, która będzie trwała jakby do wygaszenia awansów  zawodowych w starym trybie, 

czyli funkcja opiekuna stażu, do tej samej kwoty, podnosimy do kwoty 120 złotych, a dotychczasowa 

wynosiła 70 złotych. Druga zmiana, to wprowadzamy dodatek za prowadzenie zajęć dydaktycznych  

w oddziałach realizujących program matury międzynarodowej. Tutaj ustalony został dodatek  

w wysokości 60% stawki wynagrodzenia zasadniczego za godziny przedmiotów, które są objęte 

programem matury międzynarodowej. Zmiany były uzgadniane ze związkami zawodowymi. Tutaj  

w zakresie tych zmian osiągnęliśmy porozumienie. Dziękuję. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Otwieram dyskusję. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Proszę, Pani Danielczyk. 

Radna Edyta Danielczyk 

Chciałam zapytać... 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Do mikrofonu proszę mówić, proszę włączyć mikrofon. 

Radna Edyta Danielczyk 

Chciałam zapytać o kwestię (niewyraźne). Chciałbym, żeby Pani uściśliła nam, jak to się stało, że 

akurat  60%, a nie inna opcja?  
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Dyrektor Miejskiego Centrum Oświaty w Tychach Dorota Gnacik 

Jeśli mogę. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Proszę bardzo. 

Dyrektor Miejskiego Centrum Oświaty w Tychach Dorota Gnacik 

To była totalnie  propozycja wychodząca z kruczka na razie jako jedynego liceum, które od tego roku 

realizuje program matury międzynarodowej. Także jest to zgodne z oczekiwaniami nauczycieli. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

I z tego co się orientuję, było to konsultowane ze związkami zawodowymi (niewyraźne). 

Dyrektor Miejskiego Centrum Oświaty w Tychach Dorota Gnacik 

Tak, wspomniałam, że (niewyraźne) porozumienie tutaj w zakresie tych zmian. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Oczywiście. Proszę Państwa, czyli odczytam projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały numer  

150/27/596/09 Rady Miasta Tychy z dnia 29 stycznia 2009 w sprawie przyjęcia regulaminu 

wynagradzania nauczycieli w szkołach i placówkach, dla których organem prowadzącym jest miasto 

Tychy. Głosują Radni. Kto z Państwa jest za? Dziękuję bardzo. Nikt się nie wstrzymał, nikt nie był 

przeciw, czyli uchwałę przyjęliśmy jednogłośnie. 

Radna Barbara Konieczna 

Zaopiniowaliśmy. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Zaopiniowaliśmy. Punkt następny,  to mamy również punkt oświatowy. Zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie zmiany uchwały numer  39/742/22 Rady Miasta Tychy z dnia  26 maja 2022  

w sprawie upoważnienia dyrektorów przedszkoli, szkół podstawowych z oddziałami przedszkolnymi 

oraz dyrektorów zespołów szkolno-przedszkolnych prowadzonych przez miasto Tychy do umarzania  

i udzielania innych ulg w spłacie niepodatkowych należności budżetowych o charakterze  publiczno-

prawnym. Również proszę o zreferowanie tej uchwały Panią Dyrektor. 

Dyrektor Miejskiego Centrum Oświaty w Tychach Dorota Gnacik 

Brzmi skomunikowanie, ale chodzi tylko o upoważnienie  do udzielania zwolnień czy ulg z odpłatności 

za żywienie  w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych. Uchwała ma w zasadzie charakter 

formalny, bo tego typu upoważnienie już funkcjonuje od maja 2020 roku, a zmianie ulega tylko lista 

placówek, których to dotyczy, w związku z utworzeniem Zespołu Szkolno-Przedszkolnego numer  

5, czyli powstaje nowa jednostka, a wypadają  z uchwały tutaj SP 6 i Przedszkole numer 20. Dziękuję. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Otwieram dyskusję. Czy ktoś w tym punkcie z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę, więc 

proponuję przegłosowanie uchwały. Jak odczytam jeszcze raz uchwałę. W sprawie zmiany uchwały 

numer  39/742/22  Rady Miasta Tychy z dnia 26 maja 2022 w sprawie upoważnienia dyrektorów 

przedszkoli, szkół podstawowych z oddziałami przedszkolnymi oraz dyrektorów zespołów szkolno-

przedszkolnych prowadzonych przez miasto Tychy do umarzania i udzielania innych ulg w spłacie 

niepodatkowych należności budżetowych o charakterze publiczno-prawnym. Kto z Państwa Radnych 

jest za? Kto z Państwa Radnych wstrzymał się od głosu? Nikt. I przeciw? Też nikt. Czyli opinia 

jednogłośnie pozytywna. Przechodzę do następnego punktu, również jest to punkt oświatowy  

i również będzie referowała ten punkt Pani Dyrektor Gnacik. Już odczytam, to jest punkt  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwały numer 9/171/19 z dnia 27 czerwca 2019 roku  
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w sprawie powierzenia prowadzenia wspólnej obsługi szkół i placówek oświatowych, których organem 

prowadzącym jest miasto Tychy. Oddaję głos Pani Dyrektor. 

Dyrektor Miejskiego Centrum Oświaty w Tychach Dorota Gnacik 

Do treści uchwały dotychczasowej, określającej zakres prowadzenia wspólnej obsługi szkół i placówek 

oświatowych, dokładamy tutaj jeszcze kolejne zadanie, a mianowicie zapewnienie prowadzenia 

postępowania o udzielenie zamówień publicznych w szkołach i placówkach oświatowych,  

z wyłączeniem tak, jak jest zapisane, postępowań dotyczących środków unijnych. Czyli tak naprawdę 

na razie chodzi głównie o przetargi na catering (niewyraźne)  jak dotąd w szkołach inne nie występują. 

Dziękuję. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Otwieram dyskusję. Czy ktoś z Państwa chce zabrać głos w tym punkcie? Więc odczytam uchwałę. 

To będzie uchwała, która będzie miała taką liczbę 63  Rady Miasta Tychy w sprawie zmiany uchwały 

numer  9/171/19 z dnia  27 czerwca 2019 roku w sprawie powierzenia prowadzenia wspólnej obsługi 

szkół i placówek oświatowych, których organem prowadzącym jest miasto Tychy. Kto z Państwa 

Radnych jest za?  Czy ktoś z Państwa Radnych się wstrzymał? Czy ktoś jest przeciw? Stwierdzam, że 

uchwała została zaopiniowana jednogłośnie pozytywnie. Mamy, Proszę Państwa, w... Proszę  

o 5 minut przerwy. Tak? Czy mogę prosić o 5 minut przerwy?  Zgłaszam taką formalną uwagę. Kto  

z Państwa jest za?  Jednogłośnie. Dziękuję. 
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